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عضو  انجمن  صنفی مدیران رسانه  و شرکت تعاونی مطبوعات کشور

رویداد

شــهروند| حســن روحانی دیروز در دیدار وزیر، 
معاونان و مدیران ارشــد  وزارت جهاد کشــاورزی به 
سخنان مهمی در حوزه کشــاورزی، اقتصاد و  توليد در 
کشور اشاره و  بخش زیادی از سخنان رئيس جمهوری 
به  مسأله کشــاورزی و امنيت آفرینی اختصاص پيدا 
کرد. روحانی مدعی  بــود که در حــوزه »امنيت« )با 
تقسيم بندی ذیل جغرافيای سياســی و  حالتی است 
که ملتی فارغ از تهدید از دست دادن تمام یا بخشی از 
 جمعيت، دارایی یا خاک خود به سر می برد( زمانی که 
این کلمه امنيت  به کار برده می شود، معمولاً نيروهای 
نظامی و انتظامی به اذهان  عمومی متبادر می شود و این 
درحالی است که بخش بزرگی از تأمين  امنيت به دست 
کشاورزان است. رئيس جمهوری همچنين نقبی نيز به 
 قاچاق کالاهای اساســی که با ارز 4200 تومانی تأمين 
می شود، حذف  واسطه ها از چرخه توليد، شاخص های 
کلان بخش کشــاورزی و آمارهای  توليدات کشاورزی 
در ســال های اخير زد. در ادامه اهم ســخنان رئيس 

 جمهوری را می خوانيد. 
کشاورزی و امنيت آفرینی

رئيس جمهوری حفظ همزمــان قدرت خرید مردم 
و صرفه توليدات  کشاورزی را ضروری دانست و تأکيد 
کرد:»کشاورزان، دامداران و  باغداران عزیز امنيت آفرین 
هستند و وظيفه دولت نيز تأمين امنيت برای  فعاليت 
آنهاســت .« روحانی با  بيان این که دانشــگاه و بخش 
کشاورزی باید با  اولویت دادن به نيازهای مردم متصل 
باشــند، تصریح کرد:»حرکت به  سمت خودکفایی در 
نهاده های کشاورزی و دامی ضروری است.«  روحانی با 
اشاره به این که بار اصلی امنيت کشور بر دوش کشاورز 
 قرار دارد، اظهار کرد:»وقتی کلمــه امنيت به کار برده 
می شــود، معمولاً  نيروهای نظامی و انتظامی به اذهان 
عمومی متبادر می شود و این در  حالی است که بخش 
بزرگی از تأمين امنيت به دست کشاورزان عزیز  است. 
بی تردید اگر مردم برای تأمين خــوراک و غذای خود 
دغدغه  خاطر داشته باشند، امنيتی نيز وجود نخواهد 

داشت.«

رئيس جمهوری تأکيد کرد:»کشاورزان و همه کسانی 
که مواد غذایی  نيازمندی های ضروری زندگی و حيات 
و کالری مورد نياز مــردم را  تأمين می کنند، بزرگترین 
امنيت را برای کشور می آفرینند و در  کشورمان هر کدام 
از وزارتخانه ها بخشی از تأمين آرامش و آسودگی  خاطر 
مردم را برعهده دارند که اگر خللــی در کار آنها وجود 
داشته باشد  زنجيره توليد و آرامش خاطر مردم به هم 
می ریزد.«   روحانی تصریح کرد:»دولت یکی از وظایف 
خود را تأمين  امنيت برای بخش کشاورزی و کشاورزان 
عزیز می داند، چرا که آنها  تأمين کننده بخش بزرگی از 
امنيت کشور هستند.«  روحانی با بيان این که مدیران 
جهاد کشاورزی و دست اندرکاران  فکر کنند که باید چه 
کار کنيم که مردم به وفور مواد غذایی لازم را در  اختيار 
داشته باشند، گفت:   »در داخل کشور باید امنيت لازم 

برای توليد  محصولات کشاورزی را فراهم کنيم .«
قاچاق با ارز دولتی

رئيس جمهــوری قاچــاق کالاهای اساســی که با 
ارز 4200 تومانــی تأميــن  می شــود را رانت خواری، 
سوءاســتفاده و خيانــت به کشــور دانســت و گفت: 
» متأســفانه دلالان با سوءاســتفاده از شــرایط، این 
کالاها را به آن ســوی  مرزها قاچاق می کنند که باید با 
آن مقابله شود و نهادهای مســئول، با  دقت موضوع را 
پيگيری کنند.«   روحانی متعــادل کردن بازار و تنظيم 
و  برنامه ریزی توليد محصولات را موضوعی بسيار مهم 
توصيف کرد و  گفت: »باید با بيمه، کشــاورزی و توليد 
محصولات غذایی مــورد نياز خــود  را تضمين کنيم 
و کشــاورز باید احســاس کند، بيمه امنيت او را حفظ 

 می کند.«
حذف واسطه ها از چرخه توليد

رئيس جمهوری در بخش دیگری از سخنان خود با 
تأکيد بر ضرورت  حذف واسطه ها از چرخه توليد، توزیع 
و مصرف محصولات کشاورزی  گفت:»سال هاست که 
بحث قطع دست واسطه ها از این چرخه مطرح می  شود 
و متاســفانه همچنان عده ای دلال که موجب نگرانی 
مردم،  کشاورزان و توليدکنندگان هستند، سود اصلی 

را از توليد محصولات  نصيب خود می کنند.«
 روحانی با اشــاره به اهميت مقدار و کيفيت نوع 
سموم مصرفی در کشاورزی، گفت: »بنا بر اعلام وزیر 
جهاد کشاورزی بعد از برجام این امکان برای کشور 
فراهم شد که سموم کشاورزی استاندارد و با کيفيت 
تهيه شــود که این موضوع به ســلامت محصولات 
توليدی بســيار کمک کرده است،  هرچند که وقتی 
اســم برجام را می آوریم، برخی ناراحت می شوند. 
رئيس جمهوری با بيــان اینکه اقدامات خوب انجام 
شده از سوی کشاورزان و توليد کنندگان محصولات 
کشاورزی در کشــور باید اطلاع رسانی شود، گفت: 
افزایش 25 ميليون تنی محصولات کشاورزی طی 5 
سال گذشته،آماده سازی 300 هزار هکتار زمين در 
استان های خوزستان، ایلام و سيستان و بلوچستان، 
افزایش دوبرابری کشــت گلخانه ای از 8 به 15 هزار 
هکتار ، افزایش توليد آبزیان و افزایش توليد چغندر 
که به خود کفایی در توليد شکر در سال های آینده 
منجر خواهد شــد، اقدامات مهمی اســت که انجام 

شده است. 

آمارنادرستدررسانهها
محمد باقرزاده| حالا دیگر ســواد رســانه ای جامعه به 
اندازه ای رســیده که اثر منفی »فیک نیوز«ها بر کســی 
پوشیده نیست و رسانه های معتبر فارسی هم بارها در نقد 
»اخبار جعلی« یادداشت و گزارش منتشر کرده اند، اما بخش 
نگران کننده ماجرا به دام افتادن همین رسانه های معتبر 
است. بگذارید با بیان مثالی، بحث را ملموس تر پیش ببریم: 
آمار ازدواج دختران زیر ۱۸ســال در ایران. ۱۲ آذر همین 
امسال خبرگزاری ایرنا  با تیتر »ســالانه 4هزار ازدواج زیر 
14سال در کشور ثبت می شود«، گزارشی از یک نشست 
درباره ازدواج کودکان منتشــر کرد. ایرنا این تیتر و خبر را 
به نقل از »مدیر کل مطالعات فرهنگی مرکز پژوهش های 
مجلس« منتشر کرد و این درحالی است که عدد درست ، 
۴۰هزار است، نه ۴هزار. در این بین یا آن  مدیرکل یا خبرنگار 
پوشش دهنده این نشست عددی را به اشتباه منتشر کرده اند. 
ایرنا البته دو روز بعد، خبر را بدون هیچ توضیحی اصلاح کرد، 
ولی بسیاری از رسانه های منتشرکننده این خبر همچنان 
بدون تغییر باقی ماند. در همین مثــال خاص یعنی آمار 
ازدواج کودکان، ماجرا تنها به یک خبرگزاری برنمی گردد 
و مثلا بی بی سی فارسی هم ســوم دی امسال، در گزارشی 
تعداد ازدواج دختران زیر ۱۹سال در 6 ماهه نخست امسال 
را ۲۹۱ مورد دانست، درحالی که ثبت  احوال ایران تاکنون 
آمار ۶ماهه امسال را به تفکیک سن منتشر نکرده و براساس 
آمار سال های قبل این عدد حدود ۱۰۰هزار نفر خواهد بود 
که تفاوت فاحشــی با عدد مورد ادعای بی بی سی دارد. )در 
سال های ۹۰ تا ۹۵، سالانه به طور متوسط ۲۰۰هزار دختر 
زیر ۱۹ سال ازدواج کردند.( علاوه براین، اگر کلیدواژه »ازدواج 
کودکان« را در خبرگزاری ها و پایگاه های خبری معتبر هم 
جست و جو کنیم با آمار متفاوتی در خبرهای مختلف یک 
رسانه روبه رو می شویم که این آمار متفاوت یک رسانه از یک 
اتفاق مشخص، قطعا می تواند باعث سردرگمی مخاطب یک 
رسانه شود. انتشار اعداد نادرست در رسانه های   فارسی زبان 
تنها به همین ازدواج کودکان ختم نمی شود و تقریبا درباره 
هر موضوع آماری دیگر هم صادق است.  این همه اطلاعات 
نادرست یا دست کم غیر دقیق، درحالی منتشر می شود که 
به نظر می آید موضوع پیچیده ای در میان نیست و با کمی 
دقت می توان اعداد دقیق را منتشــر کرد. توضیح این که، 
منابع ثبت و انتشار آمار در ایران و در هر حوزه ای مشخص 
است و اگر معیار، این منابع قرار گیرد قاعدتا شاهد چنین 
تعددی درباره یک موضوع مشخص نخواهیم بود. در همین 
مثال ازدواج کودکان، ســازمان ثبت  احوال ایران نخستین 
و دقیق ترین منبع اســت که البته اطلاعات مرکز آمار هم 
راهگشاست و خبرنگار باید هر عددی را که در این زمینه بیان 
می شود با این آمار رسمی مقایسه و درصورت صحت آن را 
منتشر کند. باید بدانیم که ارقام بیان شده توسط مقامات 
دولتی، کارشناسان و فعالان مدنی را بدون اطلاع از صحت 
و دقت آنها منتشــر نکنیم. چگونه است که یک روز رئیس 
دانشــگاه آزاد مدعی می شــود که ۲۰هزار فارغ التحصیل 
دکتری بیــکار در ایران وجود دارد و چنــد روز بعد رئیس 
دانشگاه علمی - کاربردی از یک  هزار دکتر بیکار می گوید 
و این چرخه با اعداد متفاوت از قول مسئولان مختلف ادامه 
پیدا می کند و رســانه ها هم چنین اطلاعاتی را بدون هیچ 
توضیحی منتشر می کنند؟ مگر غیر از این است که مرکز آمار 
ایران تعداد دقیق فارغ التحصیلان دکتری بیکار را با جزییات 
در پایگاه اطلاع رسانی خود منتشر کرده، اما رسانه ها بی توجه 
به چنین منبع دقیقی، هر روز یک عدد نادرست از قول این 
مسئولان منتشر می کنند. به نظر می آید ما خبرنگاران باید 
یک بار برای همیشــه منبع اصلی هر اطلاعات آماری ای را 
پیدا کنیم و پس از بیان هر عددی در این زمینه به آن مرجع 

رسمی مراجعه و در صورت مطابقت، آن را منتشر  کنیم. 

یادداشت

کتکخوردنآقازاده
جنجالیدراروپا

روز گذشته ویدیویی از مورد هجوم قرارگرفتن 
ساشــا ســبحانی، آقازاده جنجالی توسط چند 
فرد ناشناس در اروپا منتشر شد. ساشا سبحانی 
پسر سفير ســابق ایران در ونزوئلا است که طی 
ماه های اخير با انتشار پست های متعدد در صفحه 
اینستاگرام خود بر سر  زبان کاربران فضای مجازی 
افتاده اســت. این آقازاده هر بار با انتشــار فيلم و 
عکسی تازه در صفحه اینســتاگرام خود یکی از 
بازیگران و سلبریتی ها را مورد خطاب قرار می داد 
و با لحنی اهانت آميز سعی داشــت بنا به ادعای 
خودش درباره آنها افشاگری کند. ساشا سبحانی 
در آخرین اقدام خود تصاویر و فيلم هایی در ایام 
محرم منتشر کرد که توهين به ساحت این ایام بود 
و از طرف کاربران فضای مجازی هم با واکنش ها 
و برخوردهای تندی مواجه شد. حالا اما فيلمی 
کوتاه از کتک خوردنش توسط چند فرد ناشناس 
منتشر شده که هنوز مشخص نيست، چه کسانی 

هستند و چه قصدی داشته اند.

  

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی جمعیت هلال احمر، دومین دوره انتخابات کشوری 
باشگاه امدادگران و نجاتگران امروز در سازمان امداد و  نجات جمعیت هلال احمر برگزار 
شــد. پس از برگزاری انتخابات ، دکتر علی اصغر پیوندی نیز در جمع اعضای باشــگاه 
امدادگران و نجاتگران حاضر شد و با ابراز خشنودی از حضور در این جمع گفت: »امیدوارم 
جهت برآورده شدن خواسته های شما با کمک خودتان بتوانم تلاش جدی تری داشته 
باشم. همچنین لازم است از رئیس سازمان امداد و نجات، معاونان و تمام بزرگواران که در 
تمام نقاط کشور تلاش می کنند تا مشکلات مردم را برطرف کنند، تشکر کنم.« رئیس 
جمعیت هلال احمر با استقبال از تشکیل باشگاه امدادگران و نجاتگران و برگزاری انتخابات 
اظهار کرد: »این کار را به فال نیک می گیرم. تشــکیل باشگاه امدادگران و نجاتگران کار 
منطقی و درستی است. با گســتره ای که جمعیت دارد باید از درون خود اطلاعات کافی 
داشته باشد. در این دوره که افتخار دارم به عنوان یک داوطلب در خدمت شما باشم دیده ام 
که امدادگران چگونه مخلصانه در پایگاه ها تلاش می کنند ولی ما با وجود اینکه ســعی 
کردیم قدردان زحمات آنها باشیم نتوانستیم آن طور که باید به خواسته های آنها پاسخ 
مناسب بدهیم.« رئیس جمعیت هلال احمر با اشاره به ضرورت تدوین طرح ساماندهی 
امــداد و نجات پایگاه ها گفت: »ما این طرح را باید در شــورای عالی جمعیت به تصویب 
برسانیم که فکر نمی کنم از این جهت مانعی وجود داشته باشد و پس از آن تلاش کنیم 
تا در مجلس و هیات دولت ببریم تا زمینه های ارتباط رسمی تر، منطقی  تر و مطمئن تری 
برای افرادی که در پایگاه ها فعالیت می کنند داشته باشیم.« رئیس جمعیت هلال احمر از 
برنامه ریزی برای اعزام سه هزار نفر از امدادگران به سفر مشهد مقدس خبر داد و گفت: »به 
امید خدا امسال سه هزار نفر از امدادگران و داوطلبان را به مشهد مقدس اعزام می کنیم. 
تعدادی از دوستان درخواست اعزام به عتبات عالیات را مطرح کردند و برای شروع اینجا 
اعلام می کنم تا در ابتدا شما اعضای باشــگاه به این سفر اعزام شوید و امیدوارم در آینده 
شرایطی را فراهم کنیم تا سایر امدادگران هم بتوانند مشرف شوند.« رئیس سازمان امداد و 
نجات در این جلسه گفت: »از زمان حضور دکتر پیوندی تا کنون سه مرحله کمک هزینه 
ایاب و ذهاب امدادگران اضافه شده و پاداش پایان سال نیز دو برابر شده است. همچنین 
شاهد افزایش صد در صدی اردوهای توان افزایی بودیم و بیش از ۸۰۰ مورد آموزش های 
تخصصی انجام شد.« در انتخابات باشگاه امدادگران و نجاتگران از ۳۱ استان ۱۵ نفر کاندیدا 

شدند و در نهایت اعضای منتخب، دبیر و اعضای علی البدل با رای اعضا انتخاب شدند.

شــهروند|  پیتزای 
طــلا و آن هم در اصفهان 
آن قدر سروصدا به پا کرده 
که نه تنهــا رئیس صنف 
پیتزافروشان این شهر بلکه 
رئیس اتاق اصناف و رئیس 
بازرسی اتاق اصناف مرکز 
اصفهان را هم به واکنش 
واداشته اســت. ماجرا از 
خبری شــروع شد که در 
آن اعلام شــد چند واحد 

پیتزافروشی در اصفهان اقدام به فروش پیتزا با روکش طلا با قیمت ۲۰۰ هزار تومان 
کرده اند و در این میان نام محلاتی چون چهارباغ و شــیخ صدوق هم مشاهده شد. 
پیتزای طلایی عاملی بود تا جواد محمدی فشارکی، مدیرکل بازرسی اصناف استان 
اصفهان بگوید که »تاکنون هیچ گزارشی مبنی بر ارایه پیتزا با روکش طلا در اصفهان 
در اختیار بازرسی اصناف استان اصفهان قرار نگرفته است. به طور قطع چنین اقدامی 

غیر قانونی بوده و در صورت وجود با آن برخورد خواهد شد.« 
سید مصطفی موسوی، رئیس صنف پیتزافروشان اصفهان از جمله دیگر افرادی بود 
که به این موضوع واکنش نشان داد. کسی که مجوز چنین پیتزافروشی باید از زیر نظر 
او بگذرد؛ اما او گفته »تاکنون هیچ واحد پیتزافروشی مجازی اقدام به فروش پیتزای 
روکش طلا در اصفهان نکرده است.« به این ترتیب و با استناد به صحبت های رئیس 
صنف پیتزافروشان اصفهان، واحدهایی که تبلیغ پیتزا با روکش طلا را داشته اند، جزو 
واحدهای غیرمجازند و این در حالی است که تا این لحظه مجاز یا غیرمجاز بودن این 

واحدها به صورت رسمی اعلام نشده است. 
اما مهمترین واکنش را رسول جهانگیری، رئیس اتاق اصناف مرکز اصفهان داشت. 
او گفته که »شــرایط فعلی جامعه پذیرای اشرافی گری و فخرفروشی نیست و افراد 
جامعه تحمل نمایش این چنینی از اختلاف طبقاتی را ندارند. حتی اگر این روکش 
از طلا نیز نباشد با خاطیان برخورد خواهد شد؛ چون این چنین اقداماتی مستقیما با 
وضعیت روحی جامعه و ایجاد تنش  در بین طبقات مختلف جامعه سر و کار دارد.« 
جهانگیری می گوید که حتی اگر این واحدها از طلا هم برای پیتزاهایشان استفاده 
نکرده باشند، با آنها برخورد خواهد شد؛ چرا که عامل تنش روحی در جامعه بوده اند و 
البته باید دید برخوردهایی از این دست چقدر باعث آرامش و ثبات در جامعه می شود 

و آیا تنها برخورد با چنین مواردی مواجهه با اشرافی گرایی و فخرفروشی است؟ 
پیش از این هم فروش بســتنی با روکش طلا در برج میلاد و به قیمت 400 هزار 
تومان و همچنین همبرگر 250 هزارتومانی حاشیه ساز بود. این اتفاق اما در اصفهان 
عاملی بود تا استان های دیگر هم به این ماجرا وارد شــوند و پای طلا که هر روز هم 

قیمتش با نوسان روبه رو است، به رستوران های مختلف کشور باز شود.

انتخابات دومين دوره باشگاه امدادگران و نجاتگران جمعيت هلال احمر برگزار شد

خبرهایخوشرئیسجمعیتبرایامدادگران
رئيس اتاق اصناف اصفهان: اگر روکش از طلا هم نباشد با فروشنده آن برخورد می شود
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یکی از مراجع تقليد مراقبت نسبت به نفوذی ها در بخش های مختلف جامعه و دستگاه ها را یک اصل مهم عنوان 
کرد و گفت:   »افراد نفوذی با اختلاس ها و سوءاستفاده ها یک تشکيلات را بدنام می کنند؛ متاسفانه در کشور ما در این 
خصوص مراقبت لازم نمی شود.« او با اشاره به مشکل موسسات مالی و اعتباری، عدم مراقبت و نظارت کامل در این 
خصوص را مورد اشاره قرار داد و تأکيد کرد: »متاسفانه در این خصوص مراقبت لازم انجام نشد و بعد که سرمایه های 

مردمی را هدر دادند، تازه به فکر چاره افتادند؛ اميدواریم در آینده این کارها تکرار نشود.«

آیت الله مکارم شيرازی:  
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باشید

شروع صفحه آرایی
مدیر مسئولسردبیرمعاون سر دبیردبیر سرویسصفحه  آرا: ؟؟؟45 / 16

اتمام صفحه آرایی
17 / 45

شروع صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرایی:  ؟؟ / ؟؟

در روزهـای پـس از بروز یک 
حادثـه، کودکان بـه حمایت و 
مراقبت بيشـتری نيـاز دارند. 
ممکن اسـت خيلی بترسـند 
و فشـار زیـادی به آنهـا وارد 

شـده باشد.
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ستاد امر به معروف اصفهان از یک عضو شورای 
شهر تهران شکایت کرد

شکایتدومینوییازفعالان
فرهنگیوورزشی

شهروند|  ســتاد امر به معــروف و نهی از منکر 
اصفهــان از یک عضو شــورای شــهر تهــران به 
دليل آن چــه این نهاد ترویــج بی حجابی از جانب 
او عنــوان کــرده و همچنين ماهيــت و مضمون 
برخی تویيت هایش شــکایت کرده است؛ »ناهيد 
خداکرمی« ضمــن تأیيد این شــکایت گفته که 
ستاد امر به معروف و نهی از منکر اصفهان به خاطر 
تویيت های منتشرشــده از بنده شــکایت کرده و 
هم اکنون به دادگاه فرهنگ و رسانه احضار شده ام. 
این عضو شورای شهر تهران اظهار کرده که »شکایت 
ستاد امر به معروف و نهی از منکر اصفهان به خاطر 
تویيت و نطق های منتشرشــده در حدود یک ماه 
پيش از سوی شعبه 4 دادسرای رسانه به بنده اعلام 
شد.« خداکرمی در ادامه تصریح کرده که موضوع 
شکایت ســتاد امر به معروف و نهی منکر اصفهان 
در خصوص تویيــت و نطق بنده مبنی بر »انتخاب 
نوع پوشــش حق زنان اســت« عنوان شده است.  
او با بيان این که ســتاد امر به معروف نهی از منکر 
اصفهان مدعی شده اســت که به خاطر تویيت ها و 
مصاحبه هایی که در مورد حجاب داشــته ام مردم 
را تشــویق به بی حجابی کرده ام، افزود: »من هر جا 
که نظر داده ام مبتنی بر بررسی بوده است و معتقد 
هســتم که باید تجدید نظری در قوانين فرهنگی 
داشته باشــيم؛ چرا که قواعد کنترلی مورد تأیيد 
نيست.« خداکرمی با بيان این که جای سوال است 
که چگونه ســتاد امر به معروف و نهی از منکر یک 
استان دیگر می تواند از عضو شورای یک استان دیگر 
شکایت کند، گفت: »این در حالی است که این موارد 
بی عدالتی و فساد اقتصادی که ناقض قوانين کشور و 
شهر است، اتفاق می افتد؛ اما هيچ کس از هيچ کس 

شکایت نمی کند.«
در کنار این گلایه، موردی که شاید برای عده ای 
جای سوال باشد این است که ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر، در ســال های اخيــر تلاش کرده 
خبرساز باشد. در واقع نشــانه گرفتن خداکرمی، 
عضو شورای شهر، تنها فعاليت این ستاد در زمينه 
خبرسازی نبود. این ستاد  یک  ســال قبل هم از 
ســرمربی تيم فوتبال ســپيدرود رشت شکایت 
کرد؛ علی کریمی! اولين واکنش برخی از کاربران 
در همان زمان هم این بود که چطور ســتاد امر به 
معروف و نهی از منکر اصفهان باید چنين اقدامی 
انجام بدهد درحالی که فعالان ســتاد تهران می 
توانســتند چنين امری را پی گيری کنند. ضمن 
اینکه حتا اگر به دليل حضور گاه و بی گاه کریمی 
در رشت، باید ستاد امر به معروف در آن شهر اقدام 
می کرد! اما ستاد امر به معروف اصفهان وارد عمل 
شد و کاری کرد که خبر این اقدام در فضای مجازی 
به شکل گسترده پخش شود.  کریمی سال گذشته  
در آخرین پست اینستاگرامی خود خبر از شکایت 
این نهاد عليه خود داد. اوموضوع این شــکایت را 
پست های قبلی اش در اینستاگرام عنوان کرده بود.
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